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انتشاریکآیهازقرآنکریمتوسطمعاوناقتصادیاستقلال

درفضایمجازیمبنیبراینکهمکرمکارانبهخودشـــان

برمیگرددوبهانهایشـــدتابهسراغمهدینوروزیرفته

ودراینخصوصواینکهمنظورویازمکارانچهکســـانی

هستندبااوبهگفتوگوبپردازیم.هرچندازسویدیگردر

اینشـــرایطحساساقتصادیوبیپولیباشگاهاستقلال

کهمدامازدرودیواربرایاینباشـــگاهمشکلاتمیبارد،

برخیاخبارحاشـــیهایدیگرازجملهامکانجلباحمد

ســـعادتمند،مدیرعاملآبیهاباعثشـــدهتادرخصوص

اینمواردنیزســـوالاتیراازنوروزیبپرسیم.گفتوگوی

»فرهیختگان«بامعاوناقتصادیباشـــگاهاستقلالرادر

ادامهمیخوانید.

ابتدادربارهآناستوریکهدرفضایمجازیمنتشرکردید

صحبتکنید.منظورتانازمکارانچهکسانیبودند؟

در این اوضاع و احوال خیلی ها حیله می کنند تا به مقاصد شوم 

خود برســـند که ما هم به خدا پناه می بریم و می دانیم که خدا 

جواب خیلی از این افرادی را که احســـاس می کنند حیله گران 

ماهری هستند به درستی خواهد داد. 

رویســـخنتانبافردخاصیاستومیتوانیدمنظورتان

رابیانکنید؟

می توان از این آیه برداشـــت های متفاوتی داشت اما مهم این 

است که آن دوست ما که دنبال مکر و حیله است و به هر نحوی 

پیگیری می کند که اجازه ندهد باشگاه استقلال موفق باشد و در 

هر شرایط حساسی برای این باشگاه جریان ایجاد می کند قطعا 

مکر و حیله اش به خودش باز می گردد. کسی که عاشق استقلال 

باشد هیچ گاه بد تیم خود را نمی خواهد. باشگاه استقلال عاشق 

زیاد داشـــته و خیلی ها هزینه های زیادی هم برای تیم محبوب 

خود کرده اند و طلبکار هم زیاد اســـت اما خیلی از آنها حاضر 

نبودند برای اســـتقلال دردســـر درست کنند چون شاید اگر با 

مدیری یا سیاســـتی مشکل داشتند و از سویی ضرر های مالی 

سنگینی را متحمل شدند، اما باز هم در آخر به عشق استقلال 

و اینکه هوادار بودند، خیلی جاها کوتاه آمدند و این اســـتنباط 

را داشـــتند که یک روز وضع باشگاه خوب شده و بالاخره طلب 

آنها زنده می شـــود و دیگر لازم نیست در خانواده خود دعوا راه 

بیندازند. در خانواده شـــاید اعضای آن بر ســـر هم داد و فریاد 

کنند اما هیچ وقت نباید اجازه داد که این مشکلات باعث شود 

که ریشه و اساس خانواده از بین برود. حداقل توقع ما این است 

که اعضای خانواده اگرمشکلی دارند دور هم نشسته و مشکلات 

را حل کنند و اجازه ندهند که ضربه اساســـی را بچه های ما که 

همان بازیکنان تیم هستند متحمل شوند. اگر هم که این مسائل 

را طرف رعایت نکند، پس دیگر جزء خانواده ما نیســـت و فردی 

است که مکر و حیله می کند که باشگاه را از ریشه نابود کند. 

ممکناستمنظورتانیکعضوهیاتمدیرهباشد؟

در هر صورت اســـم بردن از اســـامی بار حقوقی دارد و باید در 

دادگاه با ادله و اسناد و مدارک پاسخگو باشیم، هرچند دوستان 

هم بدشان نمی آید کار به این طور جاها کشیده شود. ما اینجا 

با هوادار درددل می کنیم بدون اینکه بخواهیم اســـم شخصی 

را بیاوریم و هوادار به قدری فهیم اســـت که مســـائل را متوجه 

می شود. هوادار خودش می بیند که گروهی تمام شبانه روز در 

باشگاه تلاش می کند و دغدغه رفع مشکلات را دارد که البته این 

مهم جزء وظایف ماست و حالا که این مسئولیت را پذیرفته ایم تا 

انتها بدون منت به عشـــق استقلال با افتخار پای کار هستیم؛ 

اما موضوعی که مهم اســـت اینکه جاهایی نیاز است که افکار 

عمومی بداند که ما با آنها کاملا روراست هستیم و اجازه نخواهیم 

داد که افرادی با رانت و لابی و یک سری مسائل بخواهند تیم را 

تهدید کنند یا ریشه باشگاه را بزنند. اینحا باشگاه ما نیست بلکه 

باشگاه میلیون ها هوادار و مردم است. امروز اگر اینجا خدمت 

می کنیم وظیفه داریم کـــه به صاحبان اصلی آن یعنی همین 

مردم هم اطلاع رسانی کنیم. 

اشارهبهتهدیدکردید.مگرتهدیدهمشدهاید؟

بله، هم تهدید کردنـــد و هم موضوعات قضایی ایجاد کردند و 

خیلی مســـائل دیگر پیش آمده که امیدواریم دستگاه قضایی 

این مسائل را پیگیری کند. ما به این دستگاه امید زیادی داریم 

و می دانیم که آقای رئیســـی فوق العاده انســـان فهیم و مدبر و 

سالمی هستند که در این موضوعات به وقتش ورود کرده و حق 

میلیون ها هواداری که تضییع شده را قطعا با پیگیری هایشان 

خواهند گرفـــت و اجازه نمی دهند حق بیت المال و میلیون ها 

هوادار خدای ناکرده به دســـت گروه خاصی بخواهد به تاراج 

برود. درواقع حداقل این دلخوشی را داریم که دستگاه قضایی 

در این مقوله از حق باشگاه دفاع می کند. 

قبولداریدکهاگراعضایهیاتمدیرهباهمهمسونباشند

دودایناختلافبهچشماستقلالوهوادارانشخواهدرفت؟

امیـــد داریم که اعضـــای هیات مدیره هم تلاش کنند تا در این 

موضوعات همراه ســـعادتمند باشـــند، هرچند در این شرایط 

به خاطر بحث کرونا هم اتفاقاتی رخ داد اما امیدواریم اعضای 

هیات مدیره هم در کنار باشگاه باشند. هرچند جلسات با حضور 

دوستان برگزار شده و موضوعات مطرح شده و آنها هم قول های 

همکاری داده اند که این مشکلات حل و فصل شود و امیدوارم 

که این اتفاق بیفتد و مشکلات حل شود. 

بحثحکمجلبسعادتمندمدیرعاملاستقلالهممطرح

شدهبود.اینموضوعبهکجارسید؟

شکایتی صورت گرفت که براساس آن نامه ای از طرف سیستم 

قضایی برای مدیریت باشگاه ارسال شد که البته آقای سعادتمند 

هم با توجه به اینکه این نامه ها روی ســـامانه ارســـال می شود، 

خیلی دیر متوجه شدند و به محض اینکه روز پنجشنبه متوجه 

این امر شدند درحال فراهم کردن مقدمات هستند که در دادگاه 

حضور پیدا کنند. در نامه هم ذکر شده بود که اگر مدیریت ظرف 

5 روز بعد از احضار در دادگاه حاضر نشود حکم جلب وی صادر 

می شـــود که این فرصت 5 روزه امروز شـــنبه به پایان رسیده و 

امیدواریم بتوانیم با آمادگی و وثیقه های لازم در دادگاه شرکت 

کنیم که اتفاق خاصی نیفتد. 

 بااینوضعیتهرلحظهامکانجلبمدیرعاملاستقلال

هست؟

طبیعتا وقتی فرصت 5 روزه به پایان رسیده از این لحظه به بعد 

امکان جلب ایشان وجود دارد. 

بــاســختیزیــادیطلــبمیلیــچودیاباتــهراجــورکردیــدو

حــالاخبــرمیرســدکــهبایــدحــدود15،14میلیــاردهــم

بــرایشــفروبویــانبــهســرعتمهیــاکنیــددرغیــرایــن

ــد ــمســنگینیاســتقلالراتهدی ــبوجرای صــورتعواق

خواهــدکــرد. 

اگر به این میدان پا گذاشـــتیم همه مســـائل را می دانستیم و 

شرایط این طور نبوده که مثلا فکر کنیم شرایط باشگاه گل و بلبل 

بوده و ســـاده و روتین کارهای مدیریتی مان را انجام می دهیم؛ 

این درک از شـــرایط ســـخت بدهی های گذشـــته را داشتیم و 

می دانستیم مدام موعد سررسیدها می رسد و خودمان را برای 

شرایط سخت تر از این هم آماده کرده و می دانیم که شکایت های 

بعدی سنگین تری در راه داریم و امیدواریم با درایت مدیریت این 

مشکلات را حل کنیم. 

درخصوص2شکایتجدیدجاینگرانیوجوددارد؟

درحال تلاش هستم. البته موضوع تامین منابع که خدا را شکر 

تا به امروز یک بخشی جور شده که یک طرف داستان است و از 

ســـوی دیگر بحث انتقال را داریم که این هم یک مبحث سخت 

و دشوار اســـت کمااینکه درخصوص دیاباته با این گرفتاری ها 

مواجه شـــدیم که به هر ســـختی ای که بود این کار انجام شد. 

درواقع تامین مالی یک طرف، واریز و انتقال آن هم یک طرف که 

آن هم سختی خاص خود را دارد ولی تمام تلاشمان را می کنیم 

تا در این موضوع هم ســـربلند بیرون آمده و موفق باشیم و یک 

مقدار از نگرانی هواداران کم کنیم. 

ناراحتـــیبازیکنانازاینبابتکهاینپولکهقراراســـت

بابتمطالباتشـــفروبویانپردختشود،حقآنهاست

وبایدزودتربخشدیگـــرازقراردادخودرابگیرند،چقدر

صحتدارد؟

بازیکنـان در اولویـت مـا هسـتند و بـرای مـا بازیکـن خارجـی و 

داخلـی اصـلا تفاوتـی نـدارد ضمـن اینکـه بازیکنـان داخلـی 

بـه قـدری حجـب و حیـا دارنـد و بامعرفـت هسـتند، نـه جایـی 

شـکایت می کننـد و نـه اقدامـی انجـام می دهنـد و همـه 

 جـوره بـا همـه شـرایط باشـگاه می سـازند. بازیکنـان مـا تـا الان

50 درصـد دریافتـی داشـته اند امـا همیشـه در همـه شـرایط 

سـختی در کنار باشـگاه بودند و اسـتقلال را همراهی کرده اند و 

 هیـچ گلایـه ای هـم نکرده انـد. از سـوی دیگر ما هـم تمام تلاش

خـود را می کنیـم تـا قبـل از آغـاز دوبـاره رقابت ها یـک درصدی 

دیگـر بـه آنهـا پرداخـت کـرده و از خجالت شـان در بیاییم. 

معاوناقتصادیاستقلالدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مکاراناستقلالینیستندومیخواهندریشهباشگاهرابزنند

هرلحظه ممکن است حکم جلب سعادتمند صادر شود
رئیسیاجازهنمیدهدحقهوادارانتوسطگروهیخاصبهتاراجبرود

بـاگذشـتبیـشازسـههفتـهازشـروعتمرینـاتتیمهایلیـگبرتری،

دیگـرمثـلروزهـایاولشـاهداعتـراضتیمهـاوبازیکنـانبـهشـروع

تمرینـاتبـرایآغـازدوبـارهلیـگبرتـرنیسـتیموبهنظـرمیآیـداهالـی

فوتبـالپذیرفتهانـدکـهبایـدبـهشـروعمسـابقاتتـنبدهنـدوبـههـر

ترتیـبممکـن9هفتـهباقیمانـدهراپشـتسـربگذارنـد.هرچندهنوز

برخـیتیمهـامواضعسـفتوسـختخـودرابرایتحریـملیگنوزدهم

حفـظکردهانـدوبرخـیدیگـرازتیمهـابـاایـنموضوعکنـارآمدهاندکه

پرسپولیسبهعنوانقهرمانرقابتهامعرفیشودونمایندگانآسیایی

کشـورمانهـمبراسـاسفرمولهایـیخـاصومنطقیمشـخصشـوند.

اماپرسپولیسـیهاخارجازاینکشـمکشهاتمریناتآمادهسـازیخود

راپیگیریمیکنندوبابرگزاریدیدارهایتدارکاتیرفتهرفتهخودشان

رابـهشـرایطبـازینزدیـکمیکننـد.بـرایاطـلاعازاوضاعواحـوالاین

تیـمفرصتـیدسـتدادتـابـامدافـعراسـتسـرخهاهمـکلامشـویم.

گفتوگـوی»فرهیختـگان«بـامهدیشـیریرادرادامـهمیخوانید.

قبل از هر چیز از شـــرایط خودت بگو. توانسته ای بعد از روزهای قرنطینه به 
فرم ایده آل نزدیک شوی؟

خدا را شـــکر در این مدت که از شـــروع تمرینات گذشته توانسته ام تا حدود 

زیادی به فرم ایده آل نزدیک شوم و با توجه به اینکه تا شروع بازی ها زمان خوبی 

باقی مانده، می توانم در این روزها این آمادگی را دوچندان کرده و به شـــرایط 

مسابقه نزدیک تر شوم تا با شروع رقابت های لیگ برتر به صورت صددرصد در 

خدمت تیمم باشم. 

این طور که از خبرها مشـــخص بود کلا پرسپولیسی ها در شروع تمرینات 
آماده تر از حد تصور کادرفنی ظاهر شدند و قرنطینه نتوانسته بود خیلی روی 

شرایط بدنی بازیکنان شما تاثیر بگذارد. 
خب اینجا پرســـپولیس است و بازیکنی که عضو این تیم است این را به خوبی 

می داند که در چه تیم بزرگی توپ می زند و قطعا نفرات حرفه ای می توانند در 

پرسپولیس حضور داشته باشند. به همین جهت بازیکنان ما در روزهای قرنطینه 

هم دست از تمرین برنداشتند و توانستند در یک فرم خوب به تمرینات گروهی 

بازگردنـــد و امیدوارم بتوانیم با هماهنگی خوب پا به رقابت ها بگذاریم و برای 

شادی دل هواداران مان قدم برداریم. 

 شـــما در این مدت 2 بازی تدارکاتی هم برگزار کردید. وضعیت هماهنگی 

تیم را در ایـــن بازی ها چطور دیدی؟ برای بازی با پیکان می توانید به اوج 
هماهنگی برسید؟

ما بعد از 75 روز در یک بازی تدارکاتی به میدان رفتیم و طبیعی است که نواقصی 

در این بین وجود داشته باشد. اینکه ما در اجرای برخی از دستورات تاکتیکی 

دچار ضعف باشیم و هماهنگی کاملی نداشته باشیم، موضوع نگران کننده ای 

نیســـت و قطعا با تمریناتی که کادرفنی برای ما درنظر می گیرد خیلی زود به 

شرایط ایده آل قبل از کرونا می رسیم. 

اما موضوعـــی که در این 2 بازی مثل تمام بازی های 
این فصل پرسپولیس به چشم می آمد 

ضعف در گلزنی بود و شما در این 
2 بازی تنها موفق شدید یک گل 

به ثمر برسانید. 
معمولا بازی های تدارکاتی با اهداف دیگری برگزار می شود 

و مربیان برای هماهنگ کردن بیشـــتر تیم و شناســـایی 

نقاط ضعف اقدام به برگزاری این بازی ها می کنند. من با 

نظر شـــما مخالفم و اعتقاد دارم ما در زمینه گلزنی ضعفی 

احساس نمی کنیم و تمام بازیکنان به خوبی وظایف خود 

را انجام می دهند. تنها مشـــکل فعلی تیم عدم هماهنگی 

کامل بازیکنان است که اگر این موضوع برطرف شود تمام 

مشکلاتی که امروز می بینید مرتفع خواهد شد. 

یک اتفاق بـــد را هم در این روزها تجربه کرده اید و آن هم 
مصدومیت محمد انصاری از ناحیه رباط صلیبی است. 

ــلا  ــت و کام ــلاق اس ــا اخ ــوب و ب ــی خ ــن خیل ــک بازیک ــد ی محم

ــگاه او  ــن ن ــا ای ــدوارم ب ــن امی ــد. م ــگاه می کن ــوارد ن ــه م ــه ای ب حرف

ــه  ــه میادیــن بر گــردد و مــن از همیــن تریبــون می خواهــم ب خیلــی زود ب

ــراه  ــپولیس هم ــواداران پرس ــان و ه ــام بازیکن ــب تم ــه قل ــم ک ــاری بگوی انص

اوســت و امیــدوارم او بتوانــد بــه خوبــی بــا ایــن موضــوع کنــار بیایــد و شــرایط 

همان طــور کــه دوســت دارد برایــش پیــش بــرود و خیلــی زود او را در جمــع 

ــم.  ــان ببینی خودم

به نظر می آید بعد از مخالفت های زیادی که در شـــروع تمرینات با آغاز لیگ 
شده بود و اکثر تیم ها مقابل این تصمیم مسئولان جبهه می گرفتند، حالا فضا 

کمی آرام تر از قبل شده است؟ 
قطعا اهالی فوتبال هم منطقی به این موضوع نگاه می کنند و می بینند 

که همه مشـــاغل مثل دوران قبل از کرونا به محل کارهای خود 

بازگشـــته اند و فوتبال در این بین تافته جدابافته نیست. ضمن 

اینکه ما فوتبالیســـت های حرفه ای از این راه کسب درآمد داریم 

و اگر فوتبالی نباشـــد زندگی فوتبالیســـت ها هم با مشکل مواجه 

می شود و به همین جهت باید یاد بگیریم که با این شرایط کنار بیاییم 

و کارمان را دنبال کنیم. 

اما ظاهرا تراکتور و ماشین سازی همچنان روی موضع قبلی 
خود برای تحریم لیگ پافشاری می کنند. 

این صحبت هایی که مطرح می شود بسیار غیرحرفه ای است 

و برای افرادی که در ســـطح اول فوتبال کشور فعالیت 

می کنند، زیبا نیســـت. من از این افراد که دنبال 

تعطیلی لیگ هستند سوال می کنم که اصلا 

لیگ نوزدهم با هر نتیجه ای تعطیل شد 

آیا تضمینـــی وجود دارد که این ویروس 

سمج تا چند ماه آینده یا اصلا سال آینده 

ریشه کن شده باشد و همه چیز به روال عادی برگردد؟ 

قطعا پزشکان بزرگ و دانشمندان هم نتوانسته اند زمان 

خاصی برای پایان این ویروس پیدا کنند. با این حساب 

ما باید یاد بگیریم که در کنار این ویروس زندگی 

کنیم و مثل تمام لیگ های معتبر 

دنیا با حرفه ای گری بازی هایمان 

را ادامه دهیم. 

 در شروع تمرینات از تیم های لیگ برتری و عواملش تست کرونا گرفته شد 

و تعداد زیادی از بازیکنان به این ویروس مبتلا بودند. این برای ســـلامت 
سایر بازیکنان خطرناک نیست؟

بـا توجـه بـه پروتکل های بهداشـتی که مسـئولان برای تیم ها درنظـر گرفته اند 

قطعـا نفـرات مبتـلا از تیـم کنـار گذاشـته می شـوند و پس از بهبـودی کار خود 

را آغـاز می کننـد و مشـکلی بـرای سـایر نفـرات ایجـاد نمی کنند. امـا این را هم 

بایـد بگویـم کـه بازیکنـان مـا بایـد خیلـی بیشـتر از قبـل مراعات کننـد چراکه 

شـغل مـا یکـی از مشـاغل پرخطـر اسـت کـه در آن نمی توان فاصلـه اجتماعی 

را رعایـت کـرد و افـراد در زمیـن نفس به نفـس هـم هسـتند. به همیـن جهـت 

بایـد مـا بازیکنـان بـرای سـلامت خودمـان و همبازیان مـان موارد بهداشـتی را 

بیشـتر رعایـت کنیم. 

آغاز لیگ باز هم چند روزی عقب افتاد و این برای هواداران پرسپولیس چندان 
خوشایند نبود و آنها اعتقاد دارند این کار برای برخی تیم ها که مصدوم زیاد 

دارند فرصت ترمیم ایجاد کرده است. 
این تصمیم را مسئولان گرفته اند و حتما برای آن دلایلی دارند. ما نمی خواهیم 

بهانه جویی کنیم و این اطمینان را به هواداران مان می دهم که روزی را که برای 

آغاز لیگ درنظر گرفته اند پرسپولیس قطعا آماده خواهد شد و برای یک استارت 

قوی مقابل پیکان لحظه شماری می کنیم. 

ظاهرا در این مدت واریزی خوبی از ســـوی باشگاه صورت گرفت. باشگاه 
به تعهدات مالی اش در قبال بازیکنان پایبند بود و توانســـت مشکلات مالی 

را برطرف کند؟
من به عنوان بازیکن از زحماتی که مدیران باشـــگاه برای حل مشکلات مالی 

کشـــیده اند، تشکر می کنم. ما همه می بینیم که مدیران باشگاه و در راس آن 

شخص آقای رســـول پناه چقدر تلاش کردند تا بتوانند منابع مالی به باشگاه 

تزریق شود و حالا امیدواریم که مشکلات مالی به صورت کامل حل شود تا ما 

بتوانیم برای جبران تلاش مسئولان و هواداران مان گامی بلند به سوی قهرمانی 

برداریم و جام پوکر را به آنها هدیه بدهیم. فکر می کنم برای مجموعه ای که همه 

خوب و درست کار می کنند، قهرمانی کمترین پاداش است. 
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